

美國至台灣/香港. 填單==> 付款==> 寄件 (Own Box). 製單組上班時間西岸早上7-下午1點. 西岸時間10點前收到單可當天出單. 10點後收到單將在隔天出單.

寄件須知 Before You Begin

寄件流程說明

Shipping Process Guide

1. 填寫寄件資料

1. Fill out the shipping information

2. 付款 - 收到表單後，我們會以電子郵件寄送付款金額與匯款資料，或寄出付款請求。收款後，我們會以電子郵件將寄件提單寄給您。

2. Payment - After we receive your form, we will email you the payment amount and transfer details, or send you a payment request. Once payment is received, we will email you the shipping label.

3. 列印寄件提單及商業發票 - 列印提單與商業發票，將包裹送至代收站或等候司機取件。寄出後可在官網追蹤。

3. Print the shipping label and commercial invoice - Print the label and commercial invoice, then drop the package at a collection point or wait for the driver to pick it up. After shipping, you can track it on the courier's website.

***** 請在寄送之前，自行確認您要寄的商品是否有進口限制，將一切所需的相關文件準備好。本公司不協助申請任何相關文件。如需退運，運費請先付清。各大公司或私人所需的各國進口執照（例如煙酒執照，農產品進口證，電器檢驗證等等），請自行向各國政府各部門申請尋問。*****

***** Before shipping, please confirm yourself whether the items you are sending have any import restrictions, and prepare all required documents. We do not assist with applying for any related documents. If a return shipment is needed, freight must be paid in advance. For import licenses required by various countries for businesses or individuals (such as tobacco/alcohol licenses, agricultural import permits, electronics inspection certificates, etc.), please apply and inquire with the relevant government departments of each country yourself. *****

報關與寄件須知

Customs & Shipping Policies

***** 運費不含關稅。關稅台灣收件人繳納 ***** 台灣關稅進口貨物低價免稅限額由現行新臺幣為 2 千元。免關稅額度 \$2000 台幣 (包裹價值超過 \$2000 台幣會有關稅)。台灣收件人付關稅。新或舊品超免關稅額度都會有關稅。

***** Shipping fees do not include customs duties; duties are paid by the Taiwan recipient.

***** Taiwan's low-value duty-free threshold for imported goods is currently NT\$2,000. The duty-free allowance is NT\$2,000 (packages valued over NT\$2,000 will incur duties). The Taiwan recipient pays the duties. Both new and used items exceeding the duty-free allowance will incur duties.

***** 包裹至台灣清關時需填寫 POA (清關授權文件), 快遞公司當地專員會提供收件人。

***** When the package clears customs in Taiwan, a POA (customs clearance authorization document) must be completed; the courier's local representative will provide it to the recipient.

***** 快遞收貨人實名認證 *****

***** Courier recipient real-name verification *****

web.customs.gov.tw/cp.aspx?n=88C3016BD909355C

關稅查詢 Customs duty lookup: portal.sw.nat.gov.tw/APGQO/GC411

*** 保健食品台灣有管制。台灣保健食品管制請參考。我們無提供替收件人申請執照服務。請務必在包裹寄出前確認收件人可以進口。謝謝。請參考台灣衛生福利食品藥物管理署。台灣保健食品關稅 30% 營業稅 5%。

*** Health supplements are regulated in Taiwan; please refer to Taiwan's health supplement regulations. We do not provide a service to apply for licenses on the recipient's behalf. Please be sure to confirm the recipient can import before the package is shipped. Thank you. Please refer to Taiwan's Food and Drug Administration. Taiwan health supplement duty is 30%, sales tax 5%.

fda.gov.tw/TC/site.aspx?sid=3928

退運回美國運費約出口的 3-4 倍。美國 FDA 也是有可能會要求提供進口執照。若無法提供, 物件有被沒收的可能。這點要注意。

Return shipping to the U.S. costs about 3-4 times the export shipping. The U.S. FDA may also require an import license. If it cannot be provided, the items may be confiscated. Please take note of this.

***** 近期客戶因保健食品超過私人進口額度或沒有誠實申報退件頻繁, 有保健食品的包裹只收 zelle。

***** Recently, due to frequent returns from customers whose supplements exceeded personal import limits or were not honestly declared, packages containing health supplements are accepted by Zelle only.

NCC 無線電器用品。我們無提供替收件人申請執照服務。請務必在包裹寄出前確認收件人可以進口。謝謝。

NCC wireless electronic devices. We do not provide a service to apply for licenses on the recipient's behalf. Please be sure to confirm the recipient can import before the package is shipped. Thank you.

ncc.gov.tw/chinese/index.aspx

業務聯絡方式 Business contact: speedboxexpress@gmail.com

服務時間 美西週一至週五 早上 7:00 至 下午 1:00 點

Business hours: Pacific Time, Monday to Friday, 7:00 AM to 1:00 PM

- ☐ 我已閱讀並了解以上規定。
I have read and understood the above policies.

選填：開始填寫前先取得報價 Optional: Get a Quote Before You Start

報價不含燃油稅。如需含燃油稅的即時報價，請使用我們的[運費計算器](#)。

Quoted rates do not include the fuel surcharge. For a live quote that includes it, use our [quote calculator](#).

請勿使用任何 **USPS** 箱子！！

Do not use any USPS boxes!!

查看[目前燃油稅費率](#)。

Check the [current fuel surcharge rate](#).

本公司不接受來自飯店的貨件寄送。

NOTE: WE WILL NOT ACCEPT SHIPMENTS COMING FROM HOTELS.

🇺🇸 所有欄位皆須以英文填寫，恕不接受中文。

All fields must be completed in English. We regret that Chinese is not accepted.

寄件人資料 Shipper's Information

1 寄件人姓名 Shipper's Name *

First and Last Name

Enter your answer

2 寄件人公司 Shipper's Company

Company Name (optional)

Enter your answer

3 寄件人資料 Shipper's Information *

寄件人街道地址 Shipper's Street Address *

Enter your answer

寄件人城市 Shipper's City *

Enter your answer

寄件人州別與郵遞區號 Shipper's State and Zip Code *

Enter your answer

寄件人美國電話 Shipper's US Phone Number *

Enter your answer

寄件人電子郵件 Shipper's Email Address * (this is the email address we will use to contact you with questions)

Enter your answer

4 寄件人街道地址二 Shipper's Address 2 *

您是否住在公寓、宿舍或大樓等需要在回郵標籤上標明單位號碼的住所？若是，請點選「是」並在下方欄位輸入單位號碼。

Do you live in a unit such as an apartment, dormitory, or condominium that requires its own unit number on the return shipping label? If so, please select "Yes" and enter the unit number below.

若因地址缺少單位號碼，或包裹未置於約定取件地點，導致快遞需再次派送，將酌收 \$20 費用。
A second courier dispatch caused by a missing unit number or the shipment not being at the agreed pickup location is subject to a \$20 fee.

☐ 否 No

☐ 是 Yes

收件人資料 (英文) Receiver's Information

請以英文填寫 / Please answer in English.

5 收件人姓名 (英文) Receiver's Name *

First and Last Name

Enter your answer

6 收件人公司 (英文) Receiver's Company

Company Name (optional)

Enter your answer

7 收件人統一編號 Receiver's Tax ID (optional)

Enter your answer

8 收件人資料 (英文) Receiver's Information *

✉ 台灣地址是中文嗎？請使用[中華郵政「中文地址英譯」工具](#) ↗ 轉換成英文。
Taiwan Address in Chinese? Convert it to English with the [official Chunghwa Post translator](#) ↗

收件人街道地址 Receiver's Street Address *

Enter your answer

收件人街道地址二 Receiver's Street Address 2 (if applicable)

Enter your answer

收件人城市 Receiver's City *

Enter your answer

收件人郵遞區號 Receiver's Zip/Region Code (if applicable - otherwise type N/A) *

Enter your answer

收件人州別或省份 Receiver's State/Province (if applicable)

Enter your answer

收件人國家 Receiver's Country *

Select 請選擇



收件人電話 Receiver's Phone Number *

Enter your answer

收件人電子郵件 Receiver's Email Address *

Enter your answer

運費 Shipping Rates

報價不含燃油稅。請勿使用任何 USPS 箱子！！

Quoted rates do not include fuel surcharge. Do not use any USPS boxes.

超過 55 磅的箱子需加收附加費。超重（實際重量）：\$40.00。超大（材積重量）：\$29.50。

Boxes over 55 lbs are charged a surcharge. Overweight (actual weight): \$40.00. Oversized (dimensional weight): \$29.50.

 立即使用我們的[運費計算器](#)取得估價。 Get an instant estimate with our [shipping calculator](#) .

查看[目前燃油稅費率](#)。

Check the [current fuel surcharge rate](#).

運費表 · Rate Table

重 (磅) · 運費 (USD)

重 (磅) lbs	運費 (USD) rate	重 (磅) lbs	運費 (USD) rate	重 (磅) lbs	運費 (USD) rate	重 (磅) lbs	運費 (USD) rate	重 (磅) lbs	運費 (USD) rate
1	\$45.75	21	\$97.20	41	\$150.93	61	\$193.22	81	\$217.02
2	\$45.75	22	\$98.34	42	\$154.12	62	\$193.55	82	\$218.94
3	\$45.75	23	\$98.42	43	\$155.04	63	\$195.52	83	\$219.54
4	\$48.04	24	\$98.99	44	\$157.64	64	\$196.22	84	\$220.23

點擊按鈕查看全部費率 · Click button to see all rates

V

超過100磅的貨物，每磅計費 \$2.25。 · For shipments over 100 lbs., the rate is \$2.25 per billable pound.

9 請輸入箱數及每箱的尺寸（僅限英吋）與重量（僅限磅）。

Enter the quantity of boxes and their dimensions (inches only) and weight (lbs. only). *

	長度 (英吋) Length (in)	寬度 (英吋) Width (in)	高度 (英吋) Height (in)	實際重量 (磅) Weight (lbs)	刪除 Remove
Box 1	0	0	0	0	

每箱運費以材積重量或實際重量中較大者為計費依據。

The shipping cost for each box is based on the greater of its dimensional weight or actual weight.

+ 新增箱子 · Add box

- 全部清除 · Clear all

貨件用途 Shipment Purpose

關稅問題都已註明請仔細閱讀

ALL GOODS ARE CONSIDERED COMMERCIAL GOODS EXCEPT DOCUMENTS

10 請選擇您的貨件用途 **Select your shipment purpose ***

All goods are considered commercial goods except documents.

- ☐ 商業 Commercial
免關稅額度 \$2000 台幣（包裹價值超過 \$2000 台幣會有關稅）
- ☐ 行李後送 Personal Effects
寄件人要返回台灣，所有物品都是用過的私人物品
- ☐ 禮物 Gift
免稅額度 \$2000 台幣
- ☐ 退貨與維修 Return and Repair

保險 Insurance

保險為選購項目。未投保的貨件，如遺失或損壞，最高賠償 \$100.00。保險費用為申報價值的 1.6%（最低 \$4.50）。

Insurance is optional. Uninsured shipments are covered up to \$100.00 if lost or damaged. Insurance costs 1.6% of declared value (minimum \$4.50).

11 保險選擇 Insurance Selection *

注意：購買保險需要您在後面的商業發票部分逐箱提供確切價值。

Note: Purchasing insurance requires that you provide an EXACT VALUE for your items, box by box, in the Commercial Invoices section ahead.

- ☐ 無需購買 Do not buy insurance
- ☐ 購買全額 Buy the full amount of insurance

簽收要求 Signature Requirement

12 收件人是否需要簽收？ Is a signature required by the receiver? *

注意：加簽收服務需額外收取 \$7.75 費用。申報價值超過 \$500.00 的貨件，送達時須有人簽收。

Note: Adding a signature will incur an additional fee of \$7.75. Shipments with a declared value over \$500.00 require a signature at delivery.

- ☐ 無需簽收 No Signature Required
- ☐ 需本人簽收 Direct Signature Required

Commercial Invoices

Enter each item on its own line, including the item's individual value, the quantity that you are sending, and the country of manufacture.

請逐項填寫每件商品，包括每件商品的單價、寄送數量，以及製造國家。

範例 Example:

Item 品名: Cotton t-shirts · USD each 單價: \$5.00 · Qty 數量: 12 · Country 原產地: Vietnam

Item 品名: Vitamin C · USD each 單價: \$8.00 · Qty 數量: 3 · Country 原產地: U.S.A.

香港禁止進口任何維他命或保健食品，請勿放入您的貨件中。

Hong Kong prohibits importing vitamins and supplements of any kind. Do not include them in your shipment.

Optional: if you're shipping multiple boxes, you can use the Box # column to note which box each item is packed in. This is not required.

選填：若您寄送多個箱子，可在「箱號」欄標註每件物品所在的箱子。此為非必填項目。

13 貨件申報單填寫 (英文) Commercial Invoice *

品名 *	單價 *	數量 *	箱號	原產地	總價	刪除
Item	USD each	Qty	Box #	Country	Total	Remove

申報總值 Declared total —

+ 新增品項 · Add item

- 全部清除 · Clear all

付款方式 Payment Method

14 請選擇付款方式 Select Desired Payment Type *

- ☐ 轉帳付款貨幣：美金 Zelle
- ☐ 信用卡支付付款貨幣：美金 Credit Card

Package Pick-Up and Drop-Off

取件時間為週一至週五。30 磅以下的貨件酌收 \$20.70 取件費，31 磅以上的貨件免費取件。週末無取送件之服務。

Pickup is offered Monday to Friday. A \$20.70 fee applies to shipments 30 lbs and under.

Pickup is free for shipments 31 lbs and over.

15 您希望我們為您安排取件嗎？ Would you like us to schedule a pick-up for

you? *

- ☐ 不用，我會自行寄送包裹。 No. I'll drop my package(s) off on my own.
- ☐ 好的，請幫我安排取件。 Yes. Please schedule a pick-up for me.

Important Information

營業時間美國西岸週一至週五, 早上 7:00 至下午 1:00. 確認計件資料和付款資料無誤後將在 1 個工作天內收到貨運單.

!!!! 重要提醒 !!!! 無法承運商品列表: 各類藥品、醫療用品、人參、生髮水、香水、酒類、電視電腦等易碎品, 現金, 信用卡.

Prohibited items include: medications, supplements, perfume, alcohol, fragile electronics, cash, and credit cards. A \$100 fee applies if prohibited items are found.

Service Agreement

免責聲明：本公司僅提供開單服務，包裹全程皆由 FedEx/DHL/UPS 運送。本公司保留最終接單決定權。

Disclaimer: We provide label/invoicing service only. Packages are carried entirely by FedEx/DHL/UPS. We reserve final discretion on accepting orders.

16 Do you agree to the terms of the service agreement? *

- ☐ Yes. I agree.
同意

This content is created by the owner of the form. The data you submit will be sent to the form owner. Do not provide personal or sensitive information beyond what the shipment requires.